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Årsmelding 2007 hovedstyret 

 
 
Styret har bestått av:  
Leder: Nils Petter Thim 
Nestleder: Tom Olaf brynjulfsen 
Kasserer: Ingunn Aasrum 
Sekretær: Tove Anita Tveitan  
Styremedlem: Anette Pettersen 
Varamedlem: Anita Engedalen 
 
Pr 31.12.06 hadde KUL 410  medlemmer, av disse er 238 over 26 år, 75 mellom 
15 og 26 år og 97 under 15 år.  
I tillegg har vi 5 æresmedlemmer. 
 
Møter 
Det er holdt 10 hovedstyremøter i tillegg til årsmøte og budsjettmøte. 
Hovedstyret har denne perioden behandlet 80 saker. 
 
KUL  har hatt 3 tillitsvalgte i NFU.  
Vibeke Helgeland, Marius Granholt og Jeanette Skoli.  
 
Dagrun Ranberg er nestleder i VAT.  
 
I VUF har vi også hatt tre stykker, Kjartan T Nielsen, Frode Aleksander 
Rismyhr og Jeanette Skoli. 
 
På Andebu danseverksted har vi hatt en reprensetant, Fredrik Torheim Ekeberg. 
 
Takk til alle dere for strålende innsats!  
 
Inntekter 
KUL har fått inntekter fra spilleautomatene på Shell stasjonen i Kodal.  
I 2007 var vi så heldig å motta hele 288.617,- kr. Og dette var det slutt med til 
sommeren, så det gikk veldig bra. Synd å miste dette. 
 
På loppemarkedet 15 april fikk vi inn kr 35.817,- 
Og på medlemsavgiften fikk vi inn 42.800,- 
  
Kommunale støtter til ungdomsleder kr 40.000,- fra Andebu Kommune. 
 



Utgifter 
Fra mars til Desember var det Jeanette Skoli som var ungdomsleder. 
Utgifter på ungdomsleder dette året var på kr 40.000,- 
 
Pr 31.12.07 er lån på Vaktmesterbolig på kr 32.250,-  
 
Vonheim er nedbetalt. 
 
 
Diverse 
Kodølingen gis nå ut på noenlunde regelmessig basis. Det er et ønske fra 
redaksjonen at Kodal Ungdomslag leverer mer stoff til Kodølingen. Dette er en 
veldig fin måte å holde bygda informert om hva som skjer i laget. 
 
www.kodal.no oppdateres nå jevnlig av Tom Olaf Brynjulfsen.  
Det meste som skjer i laget kan man finne her. 
 
17. mai stilte KUL selvfølgelig med fane i barnetoget i Kodal.  
Det hadde vært enda morsommere i toget hvis vi hadde fått trommet sammen et 
trommekorps igjen. Og vi skal prøve å få vært med i borgertoget i Sandefjord. 
 
Vaktmesteren vår heter fortsatt Odd Andresen. Han gjør en kjempe jobb med 
vedlikehold og ordner det som han kan. Og passer på at ungdommene passer på 
tinga de har. 
 
Ellers vil vi takke alle undergruppene for godt samarbeid, og henviser videre til 
deres årsberetninger. 
 
Vi må også få takket alle som slutter og de som fortsetter for en kjempe fin 
innsatts dette året som har gått. Og så må vi ønske alle de nye hjertelig 
velkommen alle sammen. 
 
 
Tove Anita Tveitan 
Sekretær 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Årsberetning arrangementstyret 2007 
 
 
 
 
Styret har bestått av: 
Kjartan Tveten Nielsen    leder 
Bente Hynne     sekretær 
Linda Katon      kasserer 
Ann Jeanette Hauan    styremedlem 
Christina Gogool      styremedlem 
Åshild Haugen     varamedlem 
 
 
 
I denne perioden har følgende skjedd: 
 
9. juni - utekonsert med Postgirobygget og Manfred Man. En flott konsert med 
strålende vær og super stemning til begge band. 
En vellykket kveld med et godt overskudd.    
Vi ønsker mer hjelp fra resten av KUL til opprydding etter konsert. 
Ellers – takk til alle som hjalp til!! 
 
15. sept – Fest for vakter som hjalp til på sommerkonserten. Ble holdt på 
Vonheim, med nydelig mat (wook) laget av Terje Skogen med frue.  
Kjempe hyggelig sammenkomst på trevet for de 22 som møtte opp. 
 
Har dessverre også måttet avlyse intimkonsert med Lars Martin Myhre og 
konsert med Benny Borg, 
Pga for lite påmeldte. 
 
Quiz har vi hatt første fredag i hver mnd siden i høst. Noe dårlig oppmøte her, 
men tror det kanskje er på vei oppover, da vi hadde 29 gjester i februar. Kjempe 
bra. 
 
I skrivende stund er vi akkurat ferdig med bygdefesten (1. mars). Kjempe 
hyggelig og folk stor koste seg, med nydelig mat, super underholdning og 
DANSEMUSIKK J 
 
Venter for tiden spent på hvem som kommer til sommerkonserten den 14. juni. 
 
 
Hilsen oss i arrangement styret. 



Årsberetning Koret 2007. 
Styret har bestått av: 
Leder: Tor Aasrum 
Kasserer: Marit Nelvik  
Sekretær: Anne-Lise Nomme Solem 
Styremedl: Oddbjørn Hansen, Gunnar Anders Gåsholt 
 
Vi har hatt tre styremøter. Det ble også opprettet en fest komité i forbindelse 
med jubileumskonserten vår. Her deltok leder, dirigent, Ragnhild Hågensen, Unni 
Linnesholm, Roger Davidsen og Marit Nelvik. 
 
Øvelser: 

1. halvår har koret hatt øvelser på mandager som vanlig, med dirigent Kristin 
Ellefsen Kvilhaug. Vi har hatt øvingshelg til Havna, der vi øvde inn nye 
sanger til ”pipe-konserten” i Andebu kirke. Dette er en konsert der de 
gamle orgelpipene blir solgt til inntekt for nytt orgel. 

2. halvår øvde vi jevnt og trutt mot 10-års jubileet i november. Vi øvde 
mandager som vanlig, med noen helgeøvelser etter som konserten nærmet 
seg. Etter konserten ble det øvd på julesanger til en liten konsert på 
torvet i Sandefjord.  

 
Opptredener: 
 Vi sang i Andebu kirke og på Kroa i Kodal på våren.  

 
10-års-konserten var året store ”happening”. Vi øvde inn nye og gamle 
sanger fra korets 10 år. Gamle dirigenten vår, Kjell Arild Farmen deltok på 
konserten med ”nytt” herrekor, Humminng Birds. Som orkester hadde vi 
Blue Jeasn Band. Disse spilte også til dans etter konserten. Det ble en 
flott markering, med avisomtale, god mat og en hyggelig fest. 
 
Julekonserten i Kodal kirke måtte utgå dette året, da vi ikke så oss i 
stand til å øve inn nok sanger til en hel konsert.  
Vi hadde en ”mini-konsert” på torvet i Sandefjord før jul med noen av de 
sangene vi sang på julekonserten i fjor. 
 
2.juledag deltok vi i julegudstjenesten, og da med litt flere sanger enn vi 
vanligvis gjør. Vi sang også med ved gangen rundt juletre og etter denne 
julen.  

 
Sosialt samvær: 
 Sommerfest hos leder på Gjerstadrønningen før oppstart i august. 

Julebordet ble avholdt på trevet, med godt oppmøte og deilig koldtbord. 
 



 
For koret 3243 
Anne-Lise Solem 
sekretær 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Årsmelding KULA 2007 
 
Styret 2007 
Leder: Elfrid Jacoby 
Nestleder: Marit Grimsrud 
Sekretær: Trine Lise Aadne 
Kasserer: Pia Hansen 
Styremedlem: Vibeke Helgeland 
Styremedlem: Bente Johnsmyhr 
Styremedlem: Odd Einar Vangstein 
Varamedlem: Frode A. Rismyhr 
 
 
Året begynte med å finne ut hva vi skulle sette opp. Valget falt fort på 
”Aristokattene”, da det var en god stund siden sist. Vi hadde lyst til å sette opp 
dette stykket, fordi det har mange roller, slik at flest mulig får replikker, i 
tillegg appellerer til både store og små.   
 
Styret har avholdt 5 styremøter. I tillegg til dette har vi hatt 
produksjonsmøter i forbindelse med Aristokattene. Styret har fungert bra. 
Frode A.Rismyhr sa tidlig i fra at han ikke hadde mulighet til å følge opp vervet 
sitt. Dette gikk greit, i og med at det ble sagt fra på et tidlig tidspunkt.  
 
Det har vært en utrolig fin sesong i KULA. I alt 83 aktører var med på årets 
produksjon. Sissel Bekkelund gjorde en fantastisk jobb som regissør. Musikken, 
under ledelse av Olaf Haugan satt som et skudd, og med Tone Helgeland på 
kostymedesign, Jarle Hem og Anita Håøy Andersens på kulisser, og Vibeke 
Helgeland på sminke, ble dette bare en helt utrolig bra forestilling, som vi alle 
kan være veldig stolte av! Vi spilte for nesten fulle hus hver eneste kveld. I alt 
11 forestillinger. Rockeulven 2028 publikummere, Aristokattene 2248 
publikummere. Så vi slo altså rockeulven, det er ikke dårlig. Forestillingen går i 
overskudd, men hvor mye, vet vi ikke helt ennå. Vi fikk noen uforutsette utgifter 
på tampen, i forbindelse med nye materialer til amfiet og annet. 
 
Vi har også i år klart å få mange flere foreldre i sving, enn ved tidligere 
oppsetninger. Dette lover bra for fremtidige produksjoner.  
 
Videre utover dette har ikke teatergruppa hatt noen andre aktiviteter. Det er 
et stort ønske for neste sesong, at man har et tilbud for hele året, ikke bare 
arbeid knyttet opp mot produksjonen.  
 
Takk til Elfrid som har gjort en strålende jobb som leder! Takk for dette året! 
Sekreter Trine Lise Aadne 



 
Årsberetning husstyret 2007 

 
 
Styret har bestått av: 
Espen Hynne   leder 
Hilde Bakke 
Ronny Haugen 
Ellen Kultorp 
Roar Martinussen 
Marianne Rolstad 
Roar Freitag 
 
 
 
Husstyret har det siste året hjulpet til med vakter på loppemarked, utekonsert 
og bygdefest. 
Ryddet i fyrromet etter branntilsyn.  
Byttet batterier i nødlys. 
Byttet nødlyslamper. 
Fikset utelys. 
Laget internkontroll perm på det elektriske anlegget. 
 
 
 
 
Leder 
Espen Hynne 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Vi over 60 år - 2007.  
 

     Året 2007 startet vi opp 8. februar med Belgdragerne fra Andebu. I mars 
hadde vi besøk av Rimstad fra Hedrum. Vi hadde også treff i april, og da var 
Varden Trekkspillklubb hos oss. Vi er veldig fornøyde med fremmøte, men det 
hadde også vært hyggelig om flere fra bygda hadde funnet veien til Vonheim. 
Det er sjelden under 60 personer, og de kommer mest fra Sandefjord, Andebu, 
Stokke, Hedrum og Larvik. Og noen utflyttere fra bygda. Sommerferie tar vi 
etter aprilmøtet. Da forberedte vi underholdningen for høsten. 
 
     Den 6.september startet vi opp igjen med Thor Berggren som fortalte om 
Fea på brygga. I oktober hadde vi lokale krefter. Det var Terje Gåsholt, som 
sang og spilte trekkspill. Når det nærmet seg jul var det naturlig og ha Anna 
Irene Valstad. Hun snakket om forberedelsene til jul i eldre dager med vasking, 
baking og slakting. I desember hadde vi vår årlige julefest med Ramnes 
Trekkspillklubb. Da var det ca. 150 personer til stede. Vi får stadig 
tilbakemelding på at det er veldig koselig hos oss. På julefesten hadde vi 
julemiddag med riskrem. Ellers i året har vi hatt ertesuppe eller lapskaus og 
dette smaker veldig godt. 
 
     Vi takker alle som har gevinster med, og som tar så mye lodder. 
 
     I 2008 har vi i mars Dagfinn Klaveness fra Sandefjord som skal vise 
lysbilder. Dette skjer 6.mars. Den 3.april kommer Gudny Dalen fra Ulefoss. Da 
blir det sang, jodling og trekkspillmusikk. 
 
 
     Hilsen  
     Liv, Edle, Frida og Randi. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 



Årsberetning for tengruppa 2007 
 
Styrets sammensetning: 
 
Leder: Kristoffer Skoli 
Nestleder: Silje Løvvold 
Kasserer: Endre Hammer 
Sekretær: Inger Therese Olberg 
Styremedlem: Dennis Ydse 
Styremedlem: Dag Håvard Olberg 
Styremedlem: Iver Hammer 
Styremedlem: Marius Kultorp 
Styremedlem: Stian Nielsen 
 
Ungdomsklubben 
Det har vært ca. 600 besøkende fordelt på 40 klubbkvelder i 2007. Hver søndag 
mellom 17.00-22.00. Her har det vært ca. 15-20 ungdommer i alderen 13-18 år. 
Tilbudet har vært biljard, diskotek, internett-cafè, playstation, bordtennis, 
spill, film og rockeverksted.  
 
Spesielle arrangementer 
- Bondeparty (Ca. 20 deltagere) 
- Grøtfest (ca. 25 deltagere) 
- Pannekakeparty (ca. 30 deltagere) 
- 4 LAN med ca. 20 deltagere 
- 2 karneval 25 deltagere 

 
Smurfeklubben 
Vi har hatt 40 klubbkvelder i 2007 med ca. 800 - 1000 besøkende. 
Smurfeklubben har vært onsdager fra 18.00-21.00 for 5.-7. klasse. Her har det 
vært samme tilbud som på ungdomsklubben. 
 
Dugnad 
Vi har telt og stemplet bøker for Norli på Sandefjord videregående skole. For 
dette fikk vi til sammen kr. 4000,-. 
 
Utstyr og lokaler 
Vi har kjøpt inn nye spill til playstation, og 2 nye datamaskiner, og masse nytt 
utstyr til rockeverkstedet. 
 
 
 
 



Kurs i NFU 
Tengruppa har deltatt på følgende kurs i NFU: 
April 2007, ungdomslederkurs i Langesund. 
August 2007, SplæshCamp i Arendal med kursene ”fritidsklubb i friluft”, 
teatersport, musikal, revy på 1-2-3 og film. 
Oktober 2007, PR-kurs på Knattholmen. 
November 2007, Nordisk Kulturweekend i Langesund med ”Kreativ fritidsklubb”. 
 
Frifondmidler 
Vi fikk kr. 10.000,- i frifondmidler av Norsk Frilynt Ungdomsforbund. 
 
Kristoffer Skoli 
Leder  

 


